
  

PROTOKÓŁ XXXIV/2021 

Z SESJI RADY GMINY LIPIE 

Z DNIA 13 MAJA 2021 ROKU 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu  

Sesja rozpoczęła się o godzinie 1200  

Zakończyła się o godzinie 1455 

 

W sesji uczestniczyli: 

• Radni zgodnie z listą obecności – 15 

• Wójt Gminy Lipie – Bożena Wieloch 

• Skarbnik Gminy – Aneta Łaczmańska 

• Radca Prawny – Iwona Karpińska – Marchewka 

• Kierownik Referatu Organizacyjnego – Agnieszka Kotynia  

• Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury – Krzysztof Słomian 

• Kierownik Referatu Mienia i Ochrony Środowiska – Anna Komendacka   

• Kierownik GOPS w Lipiu – Ilona Kubicka  

• Pracownicy Urzędu Gminy Lipie – Olga Kowalska, Karolina Kapral, Marcin Karpik 

• Sołtysi Gminy Lipie zgodnie z listą obecności - 8 

• Przedstawiciel lokalnych mediów 

 

Sesji przewodniczył Pan Zbigniew Bystrzykowski – Przewodniczący Rady Gminy Lipie 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXXII i XXXIII Sesji Rady Gminy Lipie. 

5. Powołanie Komisji Uchwał.  

6. Wystąpienie Starosty Kłobuckiego na temat organizacji masowych szczepień na terenie powiatu 

kłobuckiego oraz realizacji zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej nr 2003 S relacji Parzymiechy – 

Napoleon – Lipie. 

7. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów dotyczące stanu porządku i czystości w gminie. 



8. Informacja o pracach wykonywanych systemem gospodarczym na terenie gminy w okresie 

międzysesyjnym – Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian.  

9. Informacja o inwestycjach prowadzonych w bieżącym roku w gminie Lipie – Kierownik Referatu 

Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian. 

10. Informacja na temat ogłoszonych przetargów w okresie międzysesyjnym oraz o wynikach przetargów 

rozstrzygniętych – Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Katarzyna Mączka.  

11. Informacja z realizacji wniosków przekazanych podczas XXXII Sesji i Komisji Wspólnych Rady Gminy 

Lipie oraz zgłoszonych bezpośrednio do Urzędu Gminy Lipie – pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga 

Kowalska.  

12. Informacja o pismach skierowanych do Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Lipie.  

13. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy poszczególnych komisji i stanowiskach wypracowanych  

przez komisje w okresie międzysesyjnym.  

14. Informacja Wójta Gminy Lipie z pracy za okres od 31 marca 2021 r.  do 13 maja 2021 r. oraz informacja 

w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Lipie w w/w okresie.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej 

Straży Pożarnej z przeznaczeniem na zakup samochodu pożarniczego dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Kłobucku.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipiu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działek w Lipiu.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych, 

położonych w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnej w Lindowie. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Lipiu. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Parzymiechach. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Lindowie. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Szkoły Podstawowej  

w Rębielicach Szlacheckich. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Warszawie na postanowienie Ministra Edukacji i Nauki z dnia 28 kwietnia 2021 roku utrzymujące  

w mocy zaskarżone przez gminę Lipie postanowienie Śląskiego Kuratora Oświaty z dnia  18 lutego 2021 



roku w sprawie negatywnej opinii dotyczącej zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. 

Tadeusza Kościuszki w Rębielicach Szlacheckich poprzez likwidację oddziału przedszkolnego. 

26. Interpelacje i zapytania radnych.  

27. Wnioski, uwagi radnych i sołtysów.  

28. Zakończenie obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Lipie. 

 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

 

Ad.1. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski o godzinie 12:00 otworzył XXXIV sesję i powitał 

wszystkich zebranych. Następnie na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że w sesji uczestniczy 

15 radnych, czyli wymagane quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad.2. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 15  (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej 

Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, 

Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr 

Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

− Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.   

 

Ad.3. Na Sekretarza obrad zgłoszono kandydaturę radnego, Jacka Majchrzaka.          

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie powyższą kandydaturę. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 15  (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej 

Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, 

Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr 

Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 



 

− Sekretarzem obrad został jednogłośnie radny – Jacek Majchrzak.          

 

Ad.4. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów  

z XXXII i XXXIII Sesji Rady Gminy Lipie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 15  (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej 

Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, 

Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr 

Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

− Protokoły z XXXII i XXXIII Sesji Rady Gminy Lipie zostały przyjęte jednogłośnie.   

 

Ad.5. W skład Komisji Uchwał weszli: 

 

✓ Zbigniew Kilan - Przewodniczący 

✓ Ewa Kuc – Członek 

✓ Maria Gworys  – Członek 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 15  (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej 

Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, 

Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr 

Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

− Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.6. Starosta Kłobucki, Henryk Kiepura, przedstawił informację na temat organizacji masowych szczepień 

na terenie powiatu kłobuckiego oraz realizacji zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej nr 2003 S 

relacji Parzymiechy – Napoleon – Lipie.  



 

− Pytania w tym punkcie zadawali: Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch oraz radni: Ryszard Kotala, Janusz 

Mączka, Dawid Pawelec. 

− Odpowiedzi na pytanie udzielił: Starosta Kłobucki, Henryk Kiepura.  

 

− Ponadto w dyskusji głos zabrali: Przewodniczący Rady Gminy Lipie, Zbigniew Bystrzykowski oraz radna, 

Izabela Konc.  

 

− O godz. 12:30 radna, Izabela Konc, opuściła obrady sesji. W związku z czym w sesji uczestniczyło  

14 radnych.  

 

Ad.7. Wnioski, uwagi, pytania dotyczące stanu porządku i czystości w gminie zgłaszali: Wiceprzewodnicząca 

Rady Gminy Lipie, Alicja Podgórska; radni: Ryszard Kotala, Piotr Woźniak, Krzysztof Szczepaniak i Ewa 

Kuc.  

 

− Odpowiedzi na pytania udzielili: Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch oraz Kierownik Referatu Gospodarki 

i Infrastruktury, Krzysztof Słomian.  

 

Ad.8. Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian, przedstawił informację o pracach 

wykonywanych systemem gospodarczym na terenie gminy w okresie międzysesyjnym.  

 

Ad.9. Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian, przedstawił informację  

o inwestycjach prowadzonych w bieżącym roku w gminie Lipie.  

 

Ad.10. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska, przedstawiła informację na temat ogłoszonych 

przetargów w okresie międzysesyjnym oraz o wynikach przetargów rozstrzygniętych 

 

− Pytania w tym punkcie zadawali radni: Ryszard Kotala i Mirosław Klimaszewski.  

 

− Odpowiedzi na pytanie udzielili: Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch oraz Kierownik Referatu 

Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian.   

 

Ad.11. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska, przedstawiła informację z realizacji wniosków 

przekazanych podczas XXXII Sesji i Komisji Wspólnych Rady Gminy Lipie oraz zgłoszonych bezpośrednio 

do Urzędu Gminy Lipie. 



 

− Dodatkowych wyjaśnień udzieliła Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch.  

 

Ad.12. Przewodniczący Rady Gminy, Zbigniew Bystrzykowski, poinformował, że w okresie międzysesyjnym do 

Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Lipie nie wpłynęły żadne pisma. 

 

Ad.13. Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Przestrzegania Prawa i Porządku 

Publicznego, Piotr Woźniak, poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja pracowała na 

jednym posiedzeniu w dniu 14 kwietnia 2021 r.  

 

− Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej, Piotr Woźniak, poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

Komisja pracowała na jednym posiedzeniu w dniu 14 kwietnia 2021 r. 

 

− Zastępca Przewodniczącej Komisji, Kultury, Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Ewa Kuc,   

poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja pracowała na jednym posiedzeniu w dniu  

19 kwietnia 2021 r.    

 

− Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Krzysztof Szczepaniak, poinformował,  że  

w okresie międzysesyjnym Komisja pracowała na jednym posiedzeniu w dniu 12 maja 2021 r. 

 

− Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Jacek Majchrzak, poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

Komisja pracowała na jednym posiedzeniu w dniu 13 maja 2021 r. 

 

− W dyskusji głos zabrali: Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch; radni: Andrzej Kilan, Mirosław 

Klimaszewski; Kierownik Referatu Mienia i Ochrony Środowiska, Anna Komendacka.  

 

Ad.14. Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch, przedstawiła informację z pracy za okres od 31 marca 2021 r. do 13 

maja 2021 r. oraz informację w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Lipie w w/w okresie.   

 

− Pytanie w tym punkcie zadał, radny, Mirosław Klimaszewski.  

  

− Odpowiedzi na pytanie udzielił, Kierownik Referatu  Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian.  

 

− O godz. 13:55 radny, Dawid Pawelec, opuścił obrady sesji. W związku z czym w sesji uczestniczyło  

13 radnych.  



 

− Radca Prawny, Iwona Karpińska – Marchewka, odniosła się do realizacji uchwał Rady Gminy Lipie  

w okresie międzysesyjnym.   

 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej 

Straży Pożarnej z przeznaczeniem na zakup samochodu pożarniczego dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Kłobucku. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej  

z przeznaczeniem na zakup samochodu pożarniczego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Kłobucku. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej  

z przeznaczeniem na zakup samochodu pożarniczego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Kłobucku. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13  (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej 

Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak,  Janusz 

Mączka, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

− Uchwała Nr XXXIV/209/2021 w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia 

Państwowej Straży Pożarnej z przeznaczeniem na zakup samochodu pożarniczego dla Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kłobucku została przyjęta jednogłośnie.    

 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 



− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13  (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej 

Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak,  Janusz 

Mączka, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

− Uchwała Nr XXXIV/210/2021 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021 została przyjęta 

jednogłośnie.    

 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipiu. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipiu. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipiu. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13  (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej 

Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak,  Janusz 

Mączka, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

− Uchwała Nr XXXIV/211/2021 w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Lipiu została przyjęta jednogłośnie.    



 

Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działek w Lipiu. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działek w Lipiu. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie działek w Lipiu. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13  (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej 

Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak,  Janusz 

Mączka, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

− Uchwała Nr XXXIV/212/2021 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działek w Lipiu została przyjęta 

jednogłośnie.      

 

Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych, 

położonych w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych, położonych 

w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych, położonych 

w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18. 

 

 



W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13  (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej 

Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak,  Janusz 

Mączka, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

− Uchwała Nr XXXIV/213/2021 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali 

mieszkalnych, położonych w Parzymiechach przy ul. Krzepickiej 18 Parzymiechy została przyjęta 

jednogłośnie.    

 

Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnej w Lindowie. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnej w Lindowie. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnej w Lindowie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13  (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej 

Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak,  Janusz 

Mączka, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

− Uchwała Nr XXXIV/214/2021 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnej w Lindowie 

została przyjęta jednogłośnie.     

 

Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Lipiu. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  



 

− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Lipiu. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Lipiu. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13  (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej 

Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak,  Janusz 

Mączka, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

− Uchwała Nr XXXIV/215/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno 

- Przedszkolnego w Lipiu została przyjęta jednogłośnie.       

 

Ad.22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Parzymiechach. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.   

 

− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno - Przedszkolnego 

w Parzymiechach. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno - Przedszkolnego 

w Parzymiechach. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13  (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej 

Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak,  Janusz 

Mączka, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 



- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

− Uchwała Nr XXXIV/216/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno 

- Przedszkolnego w Parzymiechach została przyjęta jednogłośnie.     

 

Ad.23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Lindowie. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań  

 

− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Lindowie. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Lindowie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13  (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej 

Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak,  Janusz 

Mączka, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

− Uchwała Nr XXXIV/217/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno 

- Przedszkolnego w Lindowie została przyjęta jednogłośnie.     

 

Ad.24. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Szkoły Podstawowej  

w Rębielicach Szlacheckich. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Szkoły Podstawowej w Rębielicach 

Szlacheckich. 

 



− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Szkoły Podstawowej w Rębielicach 

Szlacheckich. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13  (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Andrzej 

Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak,  Janusz 

Mączka, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

− Uchwała Nr XXXIV/218/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Rębielicach Szlacheckich została przyjęta jednogłośnie.     

 

Ad.25. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Warszawie na postanowienie Ministra Edukacji i Nauki z dnia 28 kwietnia 2021 roku utrzymujące  

w mocy zaskarżone przez gminę Lipie postanowienie Śląskiego Kuratora Oświaty z dnia  18 lutego 

2021 roku w sprawie negatywnej opinii dotyczącej zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. 

Tadeusza Kościuszki w Rębielicach Szlacheckich poprzez likwidację oddziału przedszkolnego. 

 

− Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.   

 

− Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków, Zbigniew Kilan, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na postanowienie Ministra 

Edukacji i Nauki z dnia 28 kwietnia 2021 roku utrzymujące w mocy zaskarżone przez gminę Lipie 

postanowienie Śląskiego Kuratora Oświaty z dnia  18 lutego 2021 roku w sprawie negatywnej opinii 

dotyczącej zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Rębielicach 

Szlacheckich poprzez likwidację oddziału przedszkolnego. 

 

− Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 

postanowienie Ministra Edukacji i Nauki z dnia 28 kwietnia 2021 roku utrzymujące  

w mocy zaskarżone przez gminę Lipie postanowienie Śląskiego Kuratora Oświaty z dnia  18 lutego 2021 

roku w sprawie negatywnej opinii dotyczącej zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. 

Tadeusza Kościuszki w Rębielicach Szlacheckich poprzez likwidację oddziału przedszkolnego. 



 

 

 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 10  (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, Zbigniew 

Kilan, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak,  Janusz Mączka, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz 

Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 2 (Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala) 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 1 (Andrzej Kilan)  

 

− Uchwała Nr XXXIV/219/2021 w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Warszawie na postanowienie Ministra Edukacji i Nauki z dnia 28 kwietnia 2021 roku utrzymujące  

w mocy zaskarżone przez gminę Lipie postanowienie Śląskiego Kuratora Oświaty z dnia  18 lutego 2021 

roku w sprawie negatywnej opinii dotyczącej zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. 

Tadeusza Kościuszki w Rębielicach Szlacheckich poprzez likwidację oddziału przedszkolnego została 

przyjęta większością głosów.      

 

Ad.26. Brak interpelacji i zapytań radnych. 

 

Ad.27. Wnioski i uwagi zgłaszali radni: Mirosław Klimaszewski, Ryszard Kotala, Piotr Woźniak, Alicja 

Podgórska.  

 

− Odpowiedzi udzielali: Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch oraz Przewodniczący Rady Gminy Lipie, 

Zbigniew Bystrzykowski.  

 

− Wykaz głosowań stanowi załącznik nr 1  do protokołu. 

 

Ad.28. W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy, 

Zbigniew Bystrzykowski,  realizując czynności proceduralne, zamknął posiedzenie XXXIV Sesji Rady 

Gminy Lipie o godzinie 14:55. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad sesji Rady Gminy Lipie dostępne  

w Biuletynie Informacji Publicznej (www.bip.lipie.akcessnet.net w zakładce: Organy Gminy – Rada 



Gminy – Nagrania z sesji Rady Gminy Lipie kadencja 2018-2023 – XXXIV Sesja Rady Gminy Lipie 

13.05.2021 r.) 

 

Protokołowała:       Sekretarz:              Przewodniczący Rady: 

Karolina Kapral    Jacek Majchrzak     Zbigniew Bystrzykowski 


